

Date : December 8, 2024

التاريخ: 8 ديسمبر 2024م

**Sub: Decisions of the Board of Directors meeting held on Sunday, December 8, 2024.**

**الموضوع: قرارات اجتماع مجلس الإدارة المنعقد يوم الاحد الموافق 8 ديسمبر 2024م.**

The Board of Directors of A'SAFFA FOODS SAOG in their meeting held on Sunday, December 8, 2024 passed the following resolutions :

قرر أعضاء مجلس الإدارة القرارات الآتية وذلك خلال اجتماع مجلس إدارة الصفاء للأغذية ش.م.ع.ع، المنعقد يوم الاحد الموافق 8 ديسمبر 2024م.

- ❖ Approved Budget for the year 2025.
- ❖ Approved the 5 years Projections.
- ❖ Approved Expansion plan to increase the broiler Chicken birds capacity from 48 million to 60 million per year.
- ❖ Appointing the Chief Financial Officer to perform the duties of Chief Executive Officer during his leave due to personal circumstances, in addition to his current responsibilities, until further notice.

- ❖ إتماد الموازنة التقديرية 2025م.
- ❖ إتماد التوقعات المستقبلية للخمس أعوام القادمة.
- ❖ تمت الموافقة على خطة التوسع لزيادة قدرة انتاج الدجاج اللحم من 48 مليون إلى 60 مليون سنويًا.
- ❖ تكليف رئيس الشؤون المالية بتولي مهام الرئيس التنفيذي خلال فترة إجازته بسبب ظروفه الخاصة، بالإضافة إلى مهام عمله الحالية، وذلك حتى إشعار آخر.

Kind Regards,

هذا وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

Yasir Abdullah Rashid Al Salmani  
Deputy Chief Financial Officer

ياسر بن عبد الله بن راشد السلماي  
نائب رئيس الشؤون المالية

